
Listopadové dny……
    Babí léto definitivně skončilo a před námi je zima se vším
co k ní patří. Výlohy obchodů na nás již působí  mikulášskou a
vánoční atmosférou a my jen doufáme, že kotle na vytápění
jsou v pořádku a výdaje na Vánoce nějak zvládneme. V těchto
ponurých  a  tmavých dnech  jsme si  však  připomněli  jedno
velmi důležité výročí. A skutečně mě fascinuje, když v nějaké
nahodilé televizní anketě dnešní studenti netuší co to vlastně je
za  výročí  ten 17.listopad.  Že  by učebnice ukončily výuku
dějin někde po únoru 1948? Netuším proč tomu tak je, ale je
to  vlastně  příznakem  toho,  že  dnešní  mladí  lidé  přijímají
demokracii naprosto samozřejmě, což je dobře, ale obavy mám
z  toho,  že  si   možná  neuvědomují  křehkost   politického
systému. A to zase není tak úplně dobře. Spousta  lidí odmítá
chodit k volbám, neboť jak uvádí, jsou znechuceni současným
politickým vývojem, nerozumí tomu, nechtějí mít s politikou
nic  společného.   Ne,  nechci,  aby  volby  byly  povinné,  to
opravdu  ne.  Přála  bych  si,  aby  pro  každého  z nás   bylo
samozřejmostí vyjádřit se k dalšímu vývoji v naší zemi buď
volbou, nebo přímo svou účastí na veřejném životě. Tohle není
apel na to, koho máte volit, tohle je apel na to, abychom  to
v žádném případě  nenechávali  na  jiných.  Věřím tomu,  že  i
když budeme nadávat na politiku a všechno co s ní souvisí, ale
při  volbách  využijeme  svého  práva  volit  nebo  být  volen,
výsledek  voleb  zobrazí  skutečný  obraz  naší  společnosti  se
vším všudy. Nebudeme však závislí na jiných, rozhodneme si
to sami. V tom já spatřuji největší odkaz 17. listopadu. Máme
jedinečnou  možnost  rozhodovat  sami  o  sobě.  Umíme  to  a
využíváme toho  dostatečně?  Všem  těm,  kteří  při  volbách
prohlásí,  že  na  volby  nemají  čas,  protože  musí  pracovat,
podnikat, studovat, cestovat a já nevím co ještě, přeji, aby po
volbách  mohli  pracovat,   podnikat,  studovat,  cestovat  atd.
Možná  ta  menšina, která  k  volbám přijde,  nestačí  uchránit
odkaz 17. listopadu. Přemýšlejte o tom.
                                                              J.Malá

Zasedání zastupitelstva obce
Dne 24.11.2005 se koná ve školní jídelně  ZŠ od

19.00  hod.   veřejné  zasedání  zastupitelstva  obce.
Hlavním bodem programu je příprava rozpočtu na rok
2005. Do té doby je možné předkládat Vaše podněty
pro financování akcí na příští rok.

Dětské hřiště ve Třemblatech
8.11.2005 byla ve Třemblatech instalována hrací sestava

Radka,  která  je  určena  pro  děti  od  3  do  14  let.  Hřiště  je
oplocené a na jaře tam bude instalována lavička, odpadkový
koš a osázena zeleň. Pokud bude možno ušetřit nějaké finanční
prostředky, postupně by se mohly instalovat ještě další hrací
sestavy. 

Připomínáme,  že  tento  projekt  byl  uskutečněn  za
finanční  podpory  Středočeského kraje z Fondu sportu a
volného času Středočeského kraje částkou 70.000,-Kč.

Komunitní síť Mnichovicko
V současné  době  byly  zahájeny  práce  na  zavedení  a

provozu  vysokorychlostní bezdrátové  datové  sítě  na  území
Mnichovic a partnerských obcí, tedy i na území naší obce. Na
tento projekt byly získány finanční prostředky ze Společného
regionálního operačního programu (SROP) a práce by měly
být dokončeny do konce roku. Záleží však na počasí. Snad se
tedy i v Ondřejově dočkáme levného a rychlého internetu.

K dopravní obslužnosti
V měsíci  říjnu jsme byli  informováni o  záměru změny

dojezdu autobusových linek 383, 393 a sice na Jižní Město, ke
stanici metra Háje. A to hned od prosince. Bylo kolem toho
velmi mnoho bouřlivých debat s tím výsledkem, že dojezdový
cíl stanice Skalka v Praze Strašnicích zůstává, ovšem pokusy
změnit tento cíl budou v příštím roce pokračovat. Jednak zcela
určitě  dojde  ke  změně  v tom,  že  jakmile  bude  dokončeno
metro v Hostivaři, bude zrušeno stanoviště na Skalce. A poté
bude opět jednáno o tom, zda přeci jen není výhodnější dojezd
na Jižní Město. Obecní úřad pro občany, kteří dojíždí do Prahy
autobusy  393,  383  připraví  jednoduchý  anketní  lístek,  ve
kterém  mohou  projevit  svůj  názor,  který  pak  bude  pro
zástupce  naší  obce  podkladem  pro  jednání  se  zástupci
dopravce, Ropidu a Krajského úřadu.

Výstavba místní komunikace ve Větrné
V současné  době  probíhá  dlouho  diskutovaná  místní

komunikace  ve  Větrné  ulici.  V této  souvislosti  prosím  o
trpělivost  všechny ty z Vás,  komu  na   znepříjemňují život.
Výstavba  se  mohla  uskutečnit  jen  díky  tomu,  že  finanční
prostředky  na  tuto  stavbu složili  společně  obec  a  vlastníci
přilehlých  nemovitostí.  Drtivá  většina  vlastníků s výjimkou
dvou,  finanční prostředky ve výši 20.000,-Kč složila na účet
obce nebo se zavázala je uhradit v budoucnu. 

       O n d ř e j o v s k ý    o b č a s n í k                  vydání 24.11.2005



Stavební uzávěra pod Mandou trvá…
V minulém čísle Ozvěn jsme psali o jednání s vedením

Astronomického  ústavu  AV  ČR  o  možné  úpravě  stavební
uzávěry v Ondřejově. Po projednání této záležitosti ve vedení
AsÚ  jsme  byli  informováni  o  výsledku  s  tím,  že  pokud
nechceme, aby v Ondřejově zcela skončilo pozorování, nelze
stavební uzávěru měnit. Jakmile obdržíme písemné stanovisko,
otiskneme je v našem časopise. Takže jakékoli úvahy o možné
výstavbě  v  lokalitě  Pod  Mandou  jsou  a  budou  nereálné.
Stavební  uzávěra  trvá  dál  a  protože  je  v  zájmu  obce
podporovat činnost  Astronomického ústavu na  jejím území,
obec  tuto  skutečnost  bere  na  vědomí a  nebude  ji  nijakým
způsobem již zpochybňovat.

Hasiči si koupili požární vozidlo
Dne 2.11.2005 naše obec  zakoupila od obce Nová Ves u

Ivančic na Moravě cisternové vozidlo CAS 32 Tatra 148. Rok
výroby je 1973, celková renovace 2003, Vozidlo do roku 2002
sloužilo u HZSP Tatra Kopřivnice, od roku 2003 bylo SDH
Nová Ves. Tam se jim však nevešlo do hasičárny. Za vozidlo
s obsahem cisterny 6 m3 jsme zaplatili celkem 200.000,-Kč.
Hasiči sami ze svého složili částku ve výši 55.000,-Kč.

Přehled výjezdů zásahové jednotky SDH 
Ondřejov v roce 2005

10. ledna  - požár kontejneru v Lensedlích
14. února – odčerpávání vody z příkopu u pily v Ondřejově
17. března – požár domku v Lensedlích
16.  května  –  pomoc  při  vytahování  převráceného  karavanu
z příkopu u pily v Ondřejově 
24. května – odstraňování spadlých stromů ze silnice na Kostelní
a Hradové Střimelice
27. května – likvidace oleje ze silnice na křižovatce v Hlavačově
19. června – pomoc při havárii malotraktoru v lese v Hlavačově
25. června – pomoc při dopravní nehodě na silnici u hřbitova
11.  července  –  odstraňování  spadlého  stromu  na  místní
komunikaci v Ondřejově v ulici Na Křížku 
29.  července  –  pomoc při  dopravní  nehodě  v ulici  Na  Křížku
v Ondřejově
14. srpna – výjezd k dopravní nehodě na křižovatce Turkovice –
Senohraby, bez zásahu
8.  listopadu  –  požár  hospodářského  stavení  v Hradových
Střimelicích

Obecní úřad hledá brigádníka
z řad  Třemblatských  občanů a  sice  na  zimní  údržbu
chodníků  a  zastávek  autobusů.  Informace získáte  na
tel.č. 323649239 nebo přímo na obecním úřadě.

Zpravodajství z ondřejovského fotbalu
„A“ mužstvo se v podzimní části mistrovské soutěže umístilo

na 1.místě.  Z 36 možných bodů získalo 33bodů, když prohrálo
jediný zápas se Sokolem Světice (1:3). Dosáhlo výborného skóre
53:7. Na vstřelení gólů se podíleli tito hráči: J.Novotný 15 branek,
J.Kölbl12,  I.Čabala,  T.Vávra  a  P.Vávra  po  6  gólech,  Varga  2,
Routa, Kvapil, Klvaňa, Jeřábek, Kabeláč K., Novotný M. po gólu.
Velmi dobře hrála obrana ve složení Kölbl P. Novotný M., Smolík
P.  a  Štádler  Zd.  Nesmím zapomenout  na  výborného  brankáře
R.Janíčka. Bylo dobře,že jsme do mužstva zabudovali I.Čabalu,
který hru velmi dobře organizuje a ještě stačí střílet důležité góly.
Práce  trenéra  M.Malého  je  znát  nejen  na  výkonech,  ale  i  na
chování hráčů v zápasech.Je vidět, že náročnost a přísnost trenéra

se  vyplácí.  Zrušením „B“mužstva jsme jenom získali  neboť se
netříští naše síly a trenér má k dispozici vždy dostatek hráčů. Je
dobré,že  i  hráči  z lavičky  se  plně  zapojují  do  hry  a  žijí
s mužstvem. Doufám,že tento trend bude pokračovat i na jaře.  
V únoru pojede mužstvo do Solenic na soustředění,které si hráči
plně hradí.  Doufám,že tvrdá zimní příprava se projeví  v jarních
zápasech,kdy musíme potvrdit naše postupové ambice a vybojovat
očekávaný postup  do III.třídy.

Konečná tabulka Okresní soutěže IV.třída - muži:
1. Ondřejov                  12   11   0    1   53:7     33   (12)
2. Kamenice "B"          12   10   0    2   42:26   30   (15)
3. Babice "B"               12    8    1    3   34:24   25   (10)
4. Senohraby "B"         12    7    1    4   31:23   22     (7)
5. Světice                     12    7    1    4   28:22   22     (1)
6. Mirošovice "B"        12    6    3    3   26:21   21     (3)
7. Čestlice "A"             12    5    0    7   26:41   15    (-3)
8. Lojovice "A"            12    4    2    6   24.27   14    (-1)
9. Louňovice "B"         12    4    1    7   17.28    13    (-5)
10.Mukařov "B"           12    3    3    6   23.27   12    (-6)
11.Hrusice "B"             12    2    3    7   21.24    9     (-12)
12.Mnichovice "B"      12    3    0    9   25.41     9     (-9) 
13.Struhařov "B"          12    0   1    11  14.53    1     (-20)
                                 Jan Kölbl
                                  předseda fotbalového oddílu

ZPRÁVY Z ONDŘEJOVSKÉHO FOTBALU  
ŽÁCI A PŘÍPRAVKA

První  vítězství  !  V sobotu  12.11.  sehráli  žáci  poslední
podzimní mistrovský zápas Ondřejov – Babice 7:1. Ondřejovští
žáci ukázali, co už se stihli naučit. Spolupracovali, nahrávali si a
soupeře celkově přehráli. Oproti prvním zápasům je vidět velký
pokrok – drží si svoje pozice a často se jim daří dostat soupeře do
ofsajdové pasti.  Závěr sezóny se jim opravdu vydařil,  takže  to
oslavili opékáním vuřtů, dortíky a promítáním videa ze zápasů. 

Celý podzim žáci pilně trénují, téměř všichni se zúčastnili
dvoudenního soustředění na ondřejovském hřišti    a je znát, že
děti fotbal baví, chodí jich okolo 25-ti na každý trénink. Proto byl
tým rozdělen  na  žáky  a  přípravku.  Přípravka  sehrála  několik
přátelských  zápasů  a  podařilo  se  jí   i  zvítězit  Ondřejov  -
Svojetice 1:0. Když bude zájem dětí pokračovat  bude i přípravka
přihlášena do soutěže a děti již od 6-ti let budou hrát pravidelně
zápasy.

Pokud i vaše děti projeví zájem o fotbal, můžete přihlásit
kluky i holky od 5-ti  let u trenéra (tel.  603 542 328)  nebo se
s nimi přijít podívat na trénink.

Poděkování všem, kteří  se  věnují   ondřejovským malým
fotbalistům.  Zejména:  F.Krutskému,  P.Faiglovi  ,  Z.Štádlerovi,
D.Kvapilovi,  P.Kölblovi  .  Za  soustředění:  V.Zámyslickému,
J.Kölblovi  ml.,  K.Kabeláčovi,  L.Hejmové    a  za  technickou
pomoc J.Vosátkovi, T. a J. Karpfingerovým. 

Zimní příprava bude probíhat 2x týdně v nové tělocvičně.
V listopadu Út a  Čt  - přípravka 17-18 hod. - žáci 18-19 hod.

…      POZOR                     POZOR                          POZOR
V současné  době  probíhá dobrovolná  sponzorská  akce  ve

prospěch žáků a přípravky.Všechny vybrané peníze budou využity
pouze  ve  prospěch  dětí.  Po  dlouhé  cca10-ti  leté  přestávce  je
potřeba dokoupit  základní vybavení jako  dresy, míče, vybavení
pro  malé  brankáře  atd.  Každá  koruna,  kterou  kdokoli  z vás
přispěje  je  dobrá.  Pokud také chcete věnovat jakoukoli  částku,
nebo získat informace o této sponzorské akci všechny dotazy vám
zodpoví p.Pavel Faigl Turkovická ul.197,  nebo na tel.  737 255
497, 603 542 328. Akce bude ukončena k 30.listopadu. 

Děkujeme všem, kteří již věnovali sponzorské dary.
Jan Kölbl  –  předseda fotbalového oddílu
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Klub Kvítek – zpráva o činnosti 
     Zima byla dlouhá a proto jsme se s o to větši intenzitou
pustili  do  práce  hned  jak  to  počasí  dovolilo.  Naši
handicapovaní členové využili zimního období  k pravidelné
prohlídce u naší doktorky J.Kulichové. U těch, kterým to naše
lékařka  vzhledem  k jejich  zájmu  dovolila,  jsme  se  začali
kromě  hipoterapie  více  věnovat  v rámci  jejich  možností  i
jezdeckému výcviku, včetně péče o koně. Děti toto rozšíření
aktivit  velmi těší  a  dává  jim nové podněty.  I  to  byl jeden
z důvodů, proč jsme se rozhodli pořídit pro ně dalšího koně. Ti
co máme, jsou hodní a připravení pro tuto práci, ale jsou velcí
a děti se u nich necítí tak dobře. Proto naše volba padla na
plemeno  welsh  pony  v typu  cob.  Jsou  to  koně  dorůstající
výšky max. 137 cm a svým charakterem a schopnostmi jsou to
pro  děti  kamarádi,  s kterými  mohou  absolvovat  nejen
hipoterapii,  ale  právě i  výcvik se  vším, co  k němu patří  –
čištění a vodění koně a v neposlední řadě  jim dává i možnost
se se svým čtyřnohým kamarádem pomazlit. Pro nás pořízení
koníka  však představovalo  i  zásadní  urychlení plánovaného
rozšíření naší stáje. Protože vše děláme svépomocí, znamená
to pro nás všechny značné pracovní  i časové zatížení navíc
k normálnímu zaměstnání  a  povinnostem  a  samozřejmě  ke
každodennímu provozu klubu.
    Sportovní  aktivity  jsme  zahájili   9.4.  uspořádáním
paradrezúrní  soutěže  v Přední  Kopanině.  Špatné  počasí
neodradilo  od  startu  devět  jezdců,  což  je  doposud  největší
počet. Velmi potěšitelné je, že se hned na prvních závodech
objevili tři noví paradrezúrní jezdci. Zástupkyně našeho klubu
startovaly všechny s Robertem a koně předvedly velmi pěkně.
Z.Kocmanová skončila ve své skupině velmi těsně druhá. H.
Kratochvílová  svoji  skupinu  vyhrála  a  velmi  potěšila  M.
Rosenthalová, která při svém prvním startu skončila ve stejné
skupině třetí.
    Naše podzimní Mezinárodní mistrovství ČR v paradrezúře
jsme prezentovali 15. – 17. dubna na Jarní výstavě o koních
v Praze  na  Císařském  ostrově.  Výstava  byla  spojená
s jezdeckými závody a navštívilo ji během tří dnů cca 20.000
diváků.
    Začátkem května jsme se zúčastnili paradrezúzních závodů
v Brně. Naše tři jezdkyně se opět velmi snažily, o čemž svědčí
i jejich výsledky. V I.soutěži (pro jezdce jezdící ve skupině, do
které  jsou  zařazeni  klasifikátorem)  se  umístila  Zuzana
Kocmanová s Buráčkem na 2. místě a s Robertem na 3. místě.
Ve II. soutěži (pro nezařaditelné a jezdící mimo svoji skupinu)
byla Helena  Kratochvílová první  a  Marie  Rosenthalová při
svém druhém startu šestá, obě jezdily trpělivého Roberta. I na
těchto závodech startovali další nováčci. Je vidět, že zájem o
soutěže i setkání s kolegy mezi handicapovanými  vzrůstá. Pro
nás je to i signál k tomu, že se naše činnost ubírá správným
směrem.
    V červnu jsme se s koňmi již tradičně zúčastnili dětského
dne, kde jsme svezli více než stodvacet dětí, zájem o svezení
na koni je každý rok stále větší.
    V červenci jsme měli velmi rušno:
a) na  paradrezúrních  závodech  v Kralicích  nad  Oslavou

startovala Helena Kratochvílová a se zapůjčeným Karinem
se umístila na třetím místě,

b) na  mezinárodní  mistrovství  Slovenska  vyjela  do
Topolčianek Zuzana Kocmanová s Buráčkem a předvedli
zatím svůj nejlepší výkon,

c) zkoušek  základního  výcviku  jezdce  se  zúčastnily
v Mělníku  naše  dvě  mladé  členky,  které  pomáhají  při
zabezpečování  provozu  hiporehabilitace,  Barbora
Bartoňová a Barbora Kocmanová.

d) 26.7. – 31.7. jsme vyjeli na zatím největší akci, které se
zástupci našeho klubu zúčastnili na Mistrovství Evropy do
maďarského  Sóskútu.  Výprava  jela  ve  složení  Buráček
s jezdkyní Ivou Hnízdilovou,  trenérky Jana  Zenklová  a
Andrea Beránková a řidič Martin Váňa.  Získali jsme zde
mnoho  zkušeností  pro  další  práci  a  to  i  s našimi
nejmladšími  členy,  kteří  k nám  docházejí  na
hiporehabilitaci.

V srpnu  se  naše  lékařka  a  mezinárodní  klasifikátorka
hadicapu  MUDr.  Jana  Kulichová  zúčastnila  odborného
týdenního semináře ve Švédsku.

V září  jsme  prezentovali  naši  činnost  na  mezinárodní
výstavě  o  koních  „Kůň  2005“  v Lysé  nad  Labem.  Kromě
prezentace  činnosti  našeho  klubu  jsme  této  akce  využili  i
k propagaci Mezinárodního MČR, které připravujeme na říjen.
Oproti loňskému roku jsme zde měli televizi s videem a velmi
nás  potěšilo,  že  se  díky tomu u  našeho stánku zastavovalo
mnohem více lidí než dříve.

V říjnu  se  konalo  mezinárodní  MČR  v paradrezúře
v Praze  na  Císařském ostrově,  kde  byli  jezdci  z Německa,
POlska,  Slovenska,  rozhodčí  z Anglie,  Slovinska  a  Polska,
klasifikátory handicapu byli ze Švédska a ČR a technickým
delegátem byla předsedkyně IPEC – International Paralympic
Equestrian Committee – paní Jonquil Solt z Anglie.

Velmi nás potěšilo, že jsme byli zástupci IPEC požádáni,
zda by mohl být kurs pro trenéry, který se koná v listopadu
v Kladrubech nad Labem, rozšířen a přihlásili se na něj trenéři
z Chorvatska, Polska, Slovenska a ČR a povedou ho lektoři
z Anglie a Švédska.

Hlavní samozřejmostí pro nás zůstává každodenní práce
s dětmi, handicapovanými jezdci i příprava koní, ale všechny
uvedené  aktivity  jsou  součástí  naší  činnosti  a  vedou
k uspokojení našich jezdců z účasti  na závodech, k motivaci
dětí  a  k dalšímu  odbornému  vzdělávání  nás,  kdo  s nimi
pracujeme.

                               Jana Zenklová  - předseda

Tip roku
Internetové stránky Dobrovolného svazku obcí Ladův

kraj  získali  ocenění  Tip  roku,  které   každoročně  uděluje
redakce  časopisu  Veřejná  správa.  Nové  webové  stránky
mikroregionu byly vytvořeny v letošním roce  a  informují o
turistických možnostech, kultuře a především o řadě projektů
realizových mikroregionem. Velká  pozornost je  samozřejmě
věnována novince  roku 2005 – Mikešově cestě a Pohádkovým
Hrusicím. Na financování stránek se podílelo Ministerstvo pro
místní rozvoj. Podívejte se ! www.laduv-kraj.cz

Ing. Dana Grossová
manažerka mikroregionu

Oprava portálu selské 
usedlosti čp. 16 v Ondřejově

     V rámci   obnovy památkové  zóny v Ondřejově  proběhla
oprava  portálu,  ostění  a  schodiště  selské  usedlosti  čp.  16
v Ondřejově.  Obnova  této  kulturní památky byla  provedena  za
pomoci příspěvku, poskytnutého Středočeským krajem v rámci
Programu  regenerace  městských  památkových  rezervací  a
městských památkových zón. Obnovu provedla firma Bohumil
Pánek, Říčany.
     Zároveň děkujeme Obecnímu úřadu Ondřejov za poskytnuté
rady při vyřizování všech nezbytných formalit.
                                            Rodina Šaldova, Ondřejov 16
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Občanské fórum v Ondřejově 
                      – listopad 1989 u nás v Ondřejově

Občanské fórum v Ondřejově bylo vytvořeno na veřejné
schůzi  občanů,  kterou  svolala  TJ.  Sokol  dne  10.12.1989.
Přítomni tehdy vyslechli ještě velmi žhavé zprávy zástupců OF
z Prahy  od  členky  činohry  Národního  divadla  Barbory
Hrzánové. Z tohoto shromáždění  130 občanů vyšel návrh na 9
mluvčích OF v Ondřejově. Prvním úkolem OF bylo podpořit
volbu  presidenta  republiky,  aby bylo splněno  přání  většiny
našeho národa. Tak také většina přítomných vyjádřila svým
podpisem  návrh  na  volbu  pana  Václava  Havla.  20.12  se
pracovníci  televize  zajímali  o  činnost  OF  v  Ondřejově.
22.12.1989 se  uskutečnila  Vánoční  mše Jakuba  Jana  Ryba.
Koordinačnímu  centru  OF  bylo  odesláno  1000,-Kč.
Připomeňme si ještě jména tehdy zvolených mluvčích OF: Eva
Jelenová, Václav Kocourek, Jan Kvapil, Jaroslav Kycler ml.,
Miloslav  Řezba,  Jaroslav  Schück,  Petr  Suda,  Marie
Vodrhánková, Václav Vycpálek, Josef Zicha a Jaroslava Malá.
A jaké bylo tehdy přání OF? Cituji z kroniky:
"..přáním našich mluvčích je to, aby mezi našimi spoluobčany
vládla  přívětivá  nálada  a  snaha  napravovat  chyby  dob
minulých.  OF  se  nikdy  nemůže  propůjčit  k  vyřizování
osobních účtů, závisti a  nenávisti. Přejeme si,  aby sametová
revoluce  měla  i  v  další,  i  když  složité  době,  sametové
pokračování." 
                                               (vybráno z obecní kroniky) 

Co se psalo do obecní kroniky - 1938
Polární záře
V úterý večer 21.ledna 1938 mezi 9 – 10 hodinou byla na

severní obloze rudá záře postupující směrem k západu. Dle její
velikosti bylo možno  usuzovati, že  nejde  o  požár,  nýbrž  o
přírodní  úkaz.  Též  rozhlas  a  novinové zprávy  polární  záři
několik dní předem předpovídaly a dle pozdějšího zjištění byla
viditelná skoro v celé západní Evropě.

MUDr.Jan Andres zemřel
Ve  čtvrtek  dne  27.ledna  1938  byl  pohřben  na  zdejším

hřbitově   za  účasti  všech  místních  spolků  náš  dlouholetý
obvodní  lékař  v.v.Dr.Jan Andres.  Zemřel náhle  v Benešově
v bytě  svého  syna  ve  věku  71  let.  Lékařskou  praxi  konal
v Ondřejově od  roku  1894  do  roku  1926,  kdy byl dán  do
penze.  Nezištně,  s velikou  obětavostí  a  láskou  k svým
nemocným. Budiž mu země lehkou !

Cvičení C.P.O.
Cvičení  C.P.O.  se  konalo  23.  března  1938  v celých

středních Čechách po celý den až do 11 hod. v noci. Hlídky
pozorovaly  lety  letadel.  Letecký  poplach  byl  hlášen2  krát
během dne.

Povolávání záložníků
V důsledku  bezpečnostních  opatření  na  německých

hranicích povolalo MNO dne 21.  května 1938 jeden ročník
zálohy a záložníky zvláštních zbraní k mimořádnému cvičení.
Z Ondřejova narukovalo 12. záložníků.

Požár
V neděli  dne 20.  listopadu ve 2.hod  odpoledne  vyhořela

stodola sl. Anny Drazdilové č.p. 113 z dosud neznámé příčiny.
Obětavému úsilí sboru hasičů a občanů podařilo se zachránit
přilehlé budovy a požár lokalizovati.

Chodník
Koncem  listopadu  dokončena  úprava  chodníku  kolem

kostela a budovy paní Znamenáčkové.
Obecní rozpočet

Potřeba činí Kč 87.870,-         Úhrada (příjem) 58.600,-

Schodek Kč   29.270,- se uhradí 80% přirážka k dani činžovní,
300% přirážka k dani ostatní

Volba starosty
Dle rozhodnutí okresního úřadu v Českém Brodě konána

volba starosty 21.září 1938
zvoleni: Václav Šebl č. 6 starosta rep.
         Jaroslav Kaliba č.143 místostarosta n.soc.
         František Šenych č. 17 radní    rep.
         Antonín Vilimovský č.79 radní   n.soc.
         Jaroslav Procházka č. 58 radní   živnost.
Okresního komisaře zastupoval p. Josef Slezák, řídící uč.  

---------------------------------------------------------------------

Pražské  divadlo Kocábka
zve na komedii

Barevnej svět
o dvou kulisácích

a ženě jménem pitíčko

ondřejovský mlýn
sobota 3.12.   19.00

 vstupné   40Kč

-----------------------------------------------------------------------
Vánoční posezení

Tradiční vánoční posezení Kruhu přátel hudby se koná
v  sobotu  10.12.  ve  mlýně.  Vánoční  atmosféru  navodí
samozřejmě  i  hudba.  Koledy  v provedení  na  cembalo
přednese Monika Knoblochová. Nebude chybět ochutnávka
vánočního  pečiva  .  Trochu  netradičně  si  i  krátce
zaschůzujeme.

Aby  nechybělo  mluvené slovo,  probíhá   jednání  se
zajímavým nositelem tradice rodinného řemesla…
   Neodmyslitelným moderátorem večera  bude  tradičně
J.Zicha st.

                                             Srdečně zve     KPH

Pozvánka
Dne 25.11.2005 bude zahájena v Národním Muzeu výstava

s názvem "Zlaté časy médií" a potrvá do 31.3.2006. Expozice
diváky seznámí s vývojem tohoto fenoménu v průběhu dějin, s
vlivem médií  na  společnost  a  názorově předvede  technické
možnosti a trendy dnešní doby, jejichž výsledné produkty den
co  den  vstupují  do  našeho  života.  Prostřednictvím interak-
tivních koutků se návštěvníci výstavy budou moci zapojit do
novinářské reality.

O čem víme, to povíme …..

24.11.2005 – Lampionový průvod pro děti, 
sraz v 16.30 hod. před základní školou

3.12.2005 – Mikulášská nadílka pro děti 
v Kulturním domě od 16.00 – 18.00 hod.

17.12.2005 – Vánoční mše Jakuba Jana Ryby 
v Kulturním domě 
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Jubilea  listopad 

Karel Velinger, Třemblat       85 let
Marie Dvořáková, Ondřejov         75 let
František Procházka, Turkovice 75 let    
Eva Palmová, Ondřejov            70 let

Všem oslavencům srdečně blahopřejeme a
přejeme pevné zdraví do dalších let !!!

JAZZOVÝ VEČER
V ONDŘEJOVSKÉM MLÝNĚ

MARTIN KRATOCHVÍL   KLAVÍR

TONY ACKERMAN    KYTARA

SE KONÁ V PÁTEK 25. LISTOPADU 2005 OD 18.00 HODIN

------------------------------------------------------------------------------------
PO KONCERTU POKRAČUJEME REPORTÁŽÍ Z

PLAVBY NA ISLAND JARDY BERNTA
ZKUŠENÉHO ČESKÉHO JACHTAŘE Z LIBERCE

PROGRAM:
PROMÍTÁNÍ VIDEOZÁZNAMU Z PLAVBY, POVÍDÁNÍ O PLAVBĚ A ISLANDU
VOLNÁ ROZPRAVA  VSTUPNÉ DOBROVOLNÉ   

                                SS  P O L E Č E N SP O L E Č E N S  KK  Á     R U B R I K A            Á     R U B R I K A            

Vydává OÚ Ondřejov. Šéfredaktor Ing. P. Řezba. 
Registrováno zn.MK ČR E 12695.

Omluva
Velice  se  tímto  omlouváme  paní  Marii

Kraslové,  neboť  v minulém  čísle  Ozvěn  jsme
zveřejnili její poděkování, ovšem při přepisu došlo
k našemu pochybení a přes několikeré čtení jsme si
nevšimli,  že  v textu   místo  výrazu  Astronomický
ústav je uveden výraz Astronomický úřad. Jsme si
vědomi citlivosti této naší hrubé chyby a ještě jednou
se paní Kraslové omlouváme.
                                                              J.Malá  

Poděkování 

Děkuji obecnímu úřadu za přání a dárek k mým narozeninám.
                                                               Ludmila Hnízdová

Děkuji obecnímu úřadu za přání k mým narozeninám a dárku, který mi předaly paní Ivana Klokočníková a 
Jiřina Klokočníková.

                                                               Antonín Dřízhal

Děkuji tímto obecnímu úřadu za blahopřání k mým narozeninám a za hezký dárek.
                                           S pozdravem    Karel Bohata 

CENA:5 Kč


